
                                            
         
           
                                                  Protokół Nr  XXXV/2009                   
                                                z sesji Rady Gminy  Klembów  
                odbytej  17 czerwca  2009 roku  w sali Urzędu Gminy w Klembowie 
 
 
Obrady rozpoczęto o godz.1445, a zakończono o godz.1615. 
W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 93 % obecności radnych. 
 
Proponowany porządek obrad: 
 
       1.  Uroczyste otwarcie Ośrodka Zdrowia w Woli Rasztowskiej 
            (wyjazd autokaru o godz.1245 z pod Urzędu Gminy)   

2. Otwarcie  XXXV  zwyczajnej sesji Rady Gminy.     
3. Przedstawienie porządku obrad XXXV  zwyczajnej sesji Rady Gminy.        
4. Przyjęcie protokółu z XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
5. Przyjęcie porządku obrad XXXV  zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
6. Sprawozdanie z działalności  Wójta Gminy za okres między sesjami .   
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2009 rok. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaciągnięcia długoterminowego kredytu ze 
środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia zgody na zawarcie przez Gminę 
Klembów umowy o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej 
przedsięwzięcia inwestycyjnego p.n.” Budowa boiska wielofunkcyjnego ze sztucznej 
nawierzchni wraz z ogrodzeniem przy Szkole Podstawowej w Kruszu”. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w 2009 
roku Powiatowi Wołomińskiemu na zakup samochodu operacyjnego i sprzętu 
ratowniczo-gaśniczego przez Komendę Powiatową Państwowej StraŜy poŜarnej w 
wołominie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  wyraŜenia zgody na przystąpienie do 
realizacji projektu : „Nowe kompetencje-nowe moŜliwości” w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w 
regionach. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy ulicy we wsi Ostrówek 
obręb Lipka w gminie Klembów. 

13. Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje radnych. 
      14. Sprawy róŜne i wolne wnioski..   
      15  . Zamknięcie obrad  XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy.  
   
 Ad.1.  
  
Przewodniczący Rady Gminy  poinformował , Ŝe odbyło się uroczyste otwarcie Ośrodka 
Zdrowia w Woli Rasztowskiej. 
       
Ad.2.3. 
 
 Otwarcia  XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Pan  Krzysztof  Skołorzyński  
Przewodniczący Rady Gminy.  
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 Następnie powitał przybyłych na sesję   radnych oraz zaproszonych gości wg. załączonej 
listy. Przy otwarciu  obrad sesji radnych obecnych było 9 więc Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
              
W dalszej części wystąpienia przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Ad. 4    
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia pkt. 3  przyjęcie protokółu z XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
Protokół był do wglądu radni mieli moŜliwość zapoznania się z treścią protokółu 
Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy  radni mają uwagi do protokółu – uwag nie 
było. 
  
 Przewodniczący Rady Gminy poprosił więc o przystąpienie do głosowania nad przyjęciem 
protokółu.     
                                   
                                                           Za  -    9       
                   Przeciw  -    0 

 Wstrzymało się   -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty . 
 
Ad.5. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia , przyjęcie porządku obrad XXXV zwyczajnej sesji Rady 
Gminy . 
Na obrady sesji Rady Gminy o godz. 1455 przybyła  radna p. Eliza Sulewska. 
  Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie odnośnie przedstawionego porządku obrad czy 
są jakieś propozycje do przedstawionego porządku  
Wójt Gminy poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyraŜenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budŜecie Gminy na rok 2010 Wójt 
przedstawił zasadność wprowadzenia tej uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wprowadzenie w/w uchwały. 
 
     Za     -  10 
      Przeciw     -    0 
       Wstrzymało się  -    0    
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została wprowadzona do porządku obrad. 
W następnej kolejności Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przystąpienie do głosowania 
nad porządkiem obrad juŜ ze zmianami. 
 
     Za  -  10 
       Przeciw  -    0 
                 Wstrzymało się -    0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 
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Ad.6. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia , sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres 
między sesjami.    
 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu) 
Wystąpienie Wójta odnośnie sprawozdania dotyczyło rozszerzenia tegoŜ sprawozdania i 
udzielenia odpowiedzi na zadawane pytania  przez radnych. 
  
Ad.7. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia  rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmian w 
budŜecie na 2009 rok. 
 
 Jako pierwsza zabrała głos Pani Skarbnik Teresa Dzwonkowska , która  szczegółowo  
omówił zmiany do budŜetu na 2009r.   
 (zmiany stanowią załącznik do protokółu)   
 Wszystkie komisje  nie miały uwag do przedstawionych zmian wiec Przewodniczący Rady 
Gminy poprosił Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały odnośnie przedstawionych 
zmian. 
Na obrady sesji Rady Gminy o godz. 1500 przybyli radni p. Włodzimierz Sasin  i p. Marta 
Matusiak Bicka 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę Gminy o przystąpienie do głosowania 
nad przyjęciem zmian do budŜetu. . 
      Za      -  12 
          Przeciw    -    0 
     Wstrzymało się   -   0 
      
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
          
Ad.8. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 
   
Jako pierwszy zabrał głos Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski , który przedstawił zasadność 
podjęcia w/w uchwały a następnie odczytał projekt uchwał. 
  
Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy radni mają jakieś uwagi co do projektu 
uchwały uwag nie było więc   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do głosowania . 
 
      Za      -  12 
          Przeciw    -    0 
          Wstrzymało się   -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
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 Ad.9. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na zawarcie przez Gminę Klembów umowy o dofinansowanie z Funduszu Rozwoju Kultury 
Fizycznej przedsięwzięcia inwestycyjnego p.n.” Budowa boiska wielofunkcyjnego ze 
sztucznej nawierzchni wraz z ogrodzeniem przy Szkole Podstawowej w Kruszu”. 
 
Jako pierwszy w tym temacie zabrał głos równieŜ Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski który 
przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały a następnie odczytał projekt uchwały. 
  
 Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy radni mają jakieś uwagi co do projektu 
uchwały uwag nie było więc   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do głosowania . 
  
      Za      -  12 
          Przeciw    -    0 
          Wstrzymało się   -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
        
 Ad.10. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie projektu w sprawie  udzielenia pomocy 
finansowej w 2009 roku Powiatowi Wołomińskiemu na zakup samochodu operacyjnego i 
sprzętu ratowniczo-gaśniczego przez Komendę Powiatową Państwowej StraŜy poŜarnej w 
Wołominie. 
 
Jako pierwszy w tym temacie zabrał głos równieŜ Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski który 
przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały a następnie odczytał projekt uchwały. 
  
 Przewodniczący Rady Gminy zadał pytanie czy radni mają jakieś uwagi co do projektu 
uchwały uwag nie było więc   poprosił Radę Gminy o przystąpienie do głosowania . 
  
      Za      -  11 
          Przeciw    -    0 
          Wstrzymało się   -   0 
Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
                  
Ad.11. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na przystąpienie do realizacji projektu : „Nowe kompetencje-nowe moŜliwości” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet IX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w 
regionach. 
   
 Jako pierwszy w tym temacie zabrał głos równieŜ Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski który 
przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały a następnie odczytał projekt uchwały. 
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Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
       Za   -  12 
      Przeciw      -    0 
                    Wstrzymało się  -   0 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta. 
             
Ad.12. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  nadania nazwy 
ulicy we wsi Ostrówek obręb Lipka w gminie Klembów. 
 
Jako pierwszy w tym temacie zabrał głos równieŜ Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski który 
przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały a następnie odczytał projekt uchwały. 
 
 Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
 
      Za    -  12 
                   Przeciw   -   0 
      Wstrzymało się    -  0 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
 
Ad.13. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Skołorzyński -  poprosił o przystąpienie do 
omówienia kolejnego zagadnienia rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budŜecie Gminy na rok 2010. 
 
Jako pierwszy w tym temacie zabrał głos równieŜ Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski który 
przedstawił zasadność podjęcia w/w uchwały a następnie odczytał projekt uchwały. 
 
 Po zapoznaniu się z treścią uchwały  Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o 
przystąpienie do głosowania. 
 
 
      Za    -  9 
                   Przeciw   -   3 
      Wstrzymało się    -  0 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania  uchwała została przyjęta. 
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 Ad.14. 
 
Interpelacje radnych i odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
 Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski zapoznał Radę Gminy z interpelacją która została 
złoŜona 16.06.2009 roku przez radnych wsi Wola Rasztowska i Roszczep interpelacja  
dotyczyła wykonania projektu zatoczek autobusowych dla tych  miejscowości . 
 (interpelacja stanowi załącznik do protokołu) 
Wójt udzielił odpowiedzi ustanie na złoŜona interpelację  : 

   
odp. do pkt. 1 Wójt odpowiedział  , Ŝe jest umowa którą moŜna sprawdzić i dowiedzieć się 
komu zostało zlecone wykonanie projektu. 
 odp. do pkt. 2 Wójt odpowiedział, Ŝe nierozumnie  tego pytania. 
odp. do pkt.3 Wójt odpowiedział  nieznaczny, Ŝe są  trudności do 30 czerwca jest jeszcze 
czas  powiedział, Ŝe posiada taką  informację od wykonawcy , Ŝe na pewno na dzień 30 
czerwca projekt budowlany na zatoki będzie zrobiony. 
odp. do pkt.4 Wójt odpowiedział , Ŝe wszystko zawiera umowa a umowa jest dostępna. 
odp. do pkt. 5 Wójt odpowiedział juŜ w pyt. 3 
odp. do pkt. 6 Wójt nic nie odpowiedział 
  
 
Wójt Gminy p. Kazimierz Rakowski  powiedział, Ŝe termin wykonania projektu na zatoki 
autobusowe jeszcze nie minął czas mija 30.06.2009r. w między czasie umowa była 
aneksowana .  
 
Radca Prawny wypowiedziała się na temat udzielenia odpowiedzi na interpelacje powołując 
się na Statut i  Ŝe § 37 tegoŜ Statutu mówi o tym, Ŝe  odpowiedzi na interpelacje obojętnie w 
jakiej formie była ona złoŜona jest udzielana ustnie  na aktualnym posiedzeniu moŜe być 
udzielana  równieŜ pisemnie ale nie ma takiego obowiązku w przypadku tym Wójt wybrał 
taką formę.   
  
Ad.15. 
Sprawy róŜne wolne wnioski.  
Radny p.Tadeusz Wojda  odniósł się do skargi złoŜonej przez p. Tyczyńskiego Artura  na 
działalność Wójta do dnia 30 maja br. miały być wykonane mapy do celów  projektowych do 
chwili obecnej nic nie jest zrobione radny poprosił aby p. Wójt podał przyczynę . 
Druga sprawa jaką poruszył to przystąpienie do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków  zagospodarowania przestrzennego Gminy Klembów na jakim etapie jest ten temat 
i trzecia ostatnia sprawa to wybory sołtysa w miejscowości Pieńki czy jest juŜ konkretny 
termin.. 
Odpowiedzi Wójta : 
 W sprawie  p. Tyczyńskiego geodeta wystosował pismo  o przedłuŜenie  terminu uchwalenia 
map do celów projektowych do końca czerwca 2009r pismo równieŜ zostało przesłane do 
Pana Tyczyńskiego. 
(pismo stanowi  załącznik do protokółu) 
 
Sprawa studium jest to powaŜny problem poniewaŜ  musi być wykonane  w granicach  50 ha 
mapy do celów projektowych w Rasztowie  Ŝeby moŜna było nanieść studium i Ŝeby moŜna 
było uchwalić studium.  
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Wybory sołtysa na pewno odbędą się do końca czerwca termin padł na 29.06.2009r 
(poniedziałek) 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radę , Ŝe radny Piotr Jędrasik złoŜył wniosek 
dotyczący budowy drogi gminnej nr 427 we wsi Krusze.  
(wniosek stanowi załącznik do protokółu) 
Wójt Gminy  poinformował radę , Ŝe  19.06.2009r podpisuje umowę na termomodernizację 
szkoły w Kruszu  na kwotę 742 tyś. zł. następnie zostało ogłoszone rozstrzygnięcie 
przetargów na adaptację pomieszczeń szkoły w Starym Kraszewie na kwotę 177 tyś. wygrała 
firma TREBOR z Wołomina i remont  szkoły w Woli Rasztowskiej na kwotę 242tyś. 
Wymienione inwestycje maja być wykonane do 25 sierpnia 2009r. W najbliŜszym czasie 
będzie ogłoszony przetarg na projekty techniczne na budowę Sali sportowej i budowę szkoły 
w Woli Rasztowskiej. ZłoŜony  został równieŜ przetarg na ulicę Koczorowską w Ostrówku 
jeśli zaś chodzi  o ulicę Kościuszki tu mamy problem  sprawa dotyczący  wykupu  od 
właścicieli gruntu  jeśli będzie to nieodpłatnie wówczas będziemy budować tę drogę . 
 
 
 Ad.16. 
 
Zamknięcia obrad XXXV zwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Krzysztof Skołorzyński.    
Podziękował on Radnym za udział w sesji. 
 
      Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
Protokółowała: 
Jadwiga Sajnóg 
 
 
 
 
 
 
 


